
      

   

 

 

Referat fra møte i FAU 

Paradis Skole 

 

Tid:  3. april 2024 kl 18:00 – kl 20:00  
 
Sted:  Paradis Skole, storrom i 3. etasje                
 
Tilstede: 16 fremmøtte FAU-representanter, møteleder FAU-leder Torunn Onarheim Hauge 
  
Andre:  Rektor Frode Hammer (tilstede ved sak 21/24 og 22/24) samt to representanter fra Elevrådet (tilstede ved sak 21/24 
 
 

 
 

Sak 21/24 Gjennomgang av kvalitetsoppfølgning v/ rektor og elevrådet 

• To representanter for elevrådet gjennomgikk digital undersøkelse blant elevene. Ca 180 respondenter. Stort sett gode resultater og fornøyde 
elever 

• Rektor Frode Hammer presenterte deler av lørerundersøkelsen. Relativt samsvarende resultat blant lærerne som hos elevene 
• FAU representant Idunn gjennomgikk foreldreundersøkelsen. 80 respondenter. Stort sett god oversikt og deltakelse i leksearbeid. Foreldre 

foretrekker lekser på bok og papir foran digitale lekser 
 

Sak 22/24: Oppdatering fra trafikkgruppen 

• Trafikkgruppen informerte om møte med Vestland Fylkeskommune vedrørende fem alternativer for sluttføring av gang og sykkelsti forbi 
skolen i Statsminister Michelsensvei. Skolen og FAU har spilt inn fokusområder på trafikksikkerhet, bedret inn-/utkjørsel frå skolen samt 
hvilke alternativ som kan være mest skånsomme for graving foran skolen bort til Fana Gymnas. Har spilt inn alternative traseer gjennom 
Skolestien og ønske om utredning av ett-feltsvei tidligere og dette synes å være vurdert og avgjort av Fylkeskommunen. 
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• Jobber med alternativer for uteareal, herunder medvirkning i utforming langs skoleplassen mot Statsminister Michelsensvei. Trafikkgruppen 
tar ansvar for å holde dialogen med utbygger fremover og jobbe for god utforming og mulig nytt uteareal 

• Generelt lite aktivitet i gruppen. Hatt noe oppfølging av lastebiltrafikk ved utbygging av Paradishagen. Johnny Tufte skal stille med vakter i 
kritiske tidspunkt med mange elever som går forbi 

   Sak 23/24: 17. mai 
• Møtet avholdet med korpset for å avklare videre samarbeid. Korpset positive til å dele inntekter. For 2024 ønsker korpset å dele 30 % av 

inntektene stipulert til mellom 50’ og 100’, altså mellom 15’ og 30’ til FAU.  
• Avholdes eget møte mellom FAU (17.mai komite) og korpset 8. april 
• Endelig arbeidsfordeling og inntektsfordeling for fremtiden (fra 2025) avklares basert på erfaringer for 2024 
• Korpset opptatt av at FAU har anledning til å ta over 17.mai arrangement dersom korpset opphører 
• Diskutert byttedag/loppemarked i fellesskap med korpset 

Sak 24/24: Eventuelt 

• Alle FAU-medlemmer ble oppfordret til å gjennomgå Google-dokument og sette seg inn i oppgaver/beskrivelser for de grupper man er med 
i 

• Det er opprettet eget FAU-samarbeid for å utveksle erfaringer m.v. mellom Paradis, Minde og Midttun skoler 


